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Kérdés

Dr. Katona Béla
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Egyenes szándék, eshetőleges szándék vagy gondatlanság?” címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József földm űvelésügyi és vidékfejlesztési miniszter
úrhoz.

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Békésmegye polgárainak életében mindig fontos szerepe volt a mezőgazdaságnak. Az
ország egyik legjobb minőségű földterületein . Sajnos különböző okok miatt, a termelé s
visszaszorult. Földeket hagynak parlagon, feldolgozó üzemek zártak és zárnak be . A gazdálkodók
lehetőségei beszűkültek. Különösen igaz ez azokon a településeken, ahol évtizedek ót a
cukorrépa-termesztéssel foglalkoztak . A cukorgyárak fokozatos bezárása következtében a
termelők elvesztették felvásárlóikat és ezzel biztos megélhetésüket .

A fent leírt probléma orvoslására 2009-tő l programot is indított a minisztérium . A
Nemzeti Diverzifikációs Programban meghatározott célok között prioritásként szerepel a hajdan i
cukorrépa termeléssel foglalkozó települések támogatása . Sajnálattal kell tapasztalnom, hogy a
144/2009 . (XI. 6 .) FVM rendelet, valamint a Nemzeti Diverzifikációs Program keretében igényb e
vehető egyes támogatások részletes feltételeirő l szóló további FVM rendeletek sem a kabai sem a
szolnoki cukorgyár bezárásával érintett települések között nem nevesítik a hagyományaiba n
cukorrépa-termesztő Sarkad városát és kistérségének településeit .

A Sarkad környéki gazdálkodók a sarkadi cukorgyár elmúlt évtizedben történ t
megszűnését követően még hosszú évekig szállítottak leszerz ődött módon a kabai és szolnoki
cukorgyárak számára cukorrépát, hasonlóan többek között a fenti rendelet által támogatott má s
településeken élő gazdálkodókkal . Sarkad városa és kistérségének települései mégsem kerülte k
nevesítésre a támogatási kérelem benyújtására jogosult települések körében .
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Tisztelt Miniszter Úr!

Mi az oka annak, hogy Sarkad városa és kistérsége kiesik a fent leírt támogatásokból ?

Van-e lehetőség arra, hogy valamilyen módon mégis részesüljön Sarkad és térsége a fent
megnevezett forrásokból ?

Várom válaszát .

Budapest, 2010 . január 28 .

Vígh Ilona
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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